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Toen ik gisteren na de inspraak naar huis reed en deze nogmaals opnieuw beleefde, schoten er nog 
wat zaken door mijn hoofd. 
Op de ene vraag die gesteld werd door, ik denk een lid van de SP, hij zat links achter Rene van 
Broekhoven, antwoordde ik dat je t niet iedereen naar zijn zin kan maken... of iets in die strekking in 
ieder geval. 
Aanvulling hierop: De bedrijven die hier onlangs gevestigd zijn, Forever Living, Primark, maar 
daarnaast ook Rosada, kijken primair echt niet naar een slogan/beeldmerk. 
Zij hebben zich hier gevestigd vanwege de ligging van Roosendaal. Gewoon de kaart erbij gepakt en 
kijken wat een logistieke strategisch goeie plek is om zich te vestigen. 
Dus voor zulke partijen is dit echt niet van belang. Dit meegenomen versterkt mijn gevoel dat de 
slogan "beleef t in Roosendaal" alleen nog maar. 
 
 


